

Date: April 20<sup>th</sup>, 2024

التاريخ: 20 أبريل 2024

Circular No:41/ AY 2023-2024  
Subject: Upcoming Events April 22 to 26 , 2024

Dear Parents and Guardians,

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

I am thrilled to share the significant upcoming activities scheduled for our students at the school next week. These events are designed to provide our students with valuable experiences and insights, and we believe your involvement will enhance their learning journey.

يسرني أن أعلن عن الفعاليات الهامة المُجدولة لطلابنا في المدرسة خلال الأسبوع القادم. تم تنظيم هذه الأحداث بغرض توفير تجارب ورؤى قيّمة للطلاب، ونعتقد بأن مشاركتكم ستُعزز رحلتهم التعليمية.

**Monday, April 22<sup>nd</sup>, 2024:** We have a significant event lined up. Representatives from Khalifa University, a prestigious institution, will be visiting the school at 10:00 a.m. This visit is not to be missed, as it will provide our grades 11 and 12 students with invaluable insights into subject credits and future career options. It's an opportunity for you as parents to guide them effectively.

**الاثنين 22 أبريل 2024:** يوم الاثنين 22 أبريل 2024: لدينا حدث هام لا يجب تفويته. ستستقبل المدرسة ممثلين من جامعة خليفة، وهي مؤسسة مرموقة، على الساعة 10:00 صباحًا. تعتبر هذه الزيارة فرصة ثمينة لطلبة الصفين 11 و 12 للحصول على رؤى قيّمة حول اعتمادات المواد وخياراتهم المهنية المستقبلية. يشكل توجيهكم لهم دعمًا فعالًا لهم في هذه الرحلة.

**Tuesday and Wednesday, April 23<sup>rd</sup> and 24<sup>th</sup>, 2024:**

Grades 9 and 10 students will sit for the PSAT external examinations from 9:00 a.m. to 12:00 p.m. These exams are a crucial part of their academic journey, helping them prepare for future standardized tests and college admissions.

**الثلاثاء والأربعاء 23 و 24 أبريل 2024:**

سيقوم طلبة الصفين 9 و 10 بإجراء اختبارات PSAT الخارجية من الساعة 9:00 صباحًا حتى 12:00 ظهرًا. تُعتبر هذه الاختبارات جزءًا أساسيًا من رحلتهم الأكاديمية، حيث تُساعدهم في التحضير للاختبارات الموحدة المستقبلية وفي تحقيق القبول في الكليات.

Grade 10 students (Sophomores) are scheduled for Tuesday, April 23, 2024.

**الثلاثاء 23 أبريل 2024:** يُدعى أولياء الأمور لحضور اليوم الرياضي للصفين 1 و 2.

Grade 9 students (Freshmen) are scheduled for Wednesday, April 24, 2024.

**الأربعاء 24 أبريل 2024:** يُدعى أولياء الأمور لحضور اليوم الرياضي للصفين 3 و 4.

**Tuesday 23<sup>rd</sup> April 2024:** Parents are invited to attend grades 1 and 2 Sports Day.

سيُعلن المعلمون عن الأوقات المحددة من خلال تطبيق كلاس دوجو.

**Wednesday, April 24<sup>th</sup> 2024:** Parents are invited to attend Grades 3 and 4 Sports Day. The teachers will communicate the specific times through Dojo.

سيتم إبلاغكم عن اليوم الرياضي لرياض الأطفال، الذي تم تأجيله بسبب الظروف الجوية، في أقرب وقت ممكن.

The kindergarten sports day, postponed due to weather conditions, will be posted as soon as possible. Parents will be informed ahead of time.

Thursday, April 25<sup>th</sup>, 2024, 12:00 p.m. until 1:50 p.m.  
Subject Choices Information Event

The parents of Grades 9 and 10 students are invited to a meeting with the Career Counselor and the core subject staff in the school theatre. The school has prepared an information meeting where we will introduce the students to their new subjects ( disciplines) and electives for 2024-25. During this meeting, we will provide them and their parents an opportunity to ask questions about the exciting future career paths the school offers.

Friday, April 26<sup>th</sup>, 2024:

The Community Police will conduct a workshop in the school theatre for all Student Volunteers listed with the counsellors and have parent consent.

We have a strong belief in our open-door policy and welcome our parents to all events. Your presence and support are invaluable to your children's emotional and academic growth. Thank you for making time to be with your children at the school when possible.

I wish you all a blessed week ahead and trust that our students will greatly benefit from the opportunities offered at Ajyal Al Falah.

Yours sincerely,



Dr. Antoinette Brown

Principal Director



الخميس 25 أبريل 2024، 12:00 حتى 1:50 ظهراً

سيتم عقد حدث مهم بعنوان "ورشة تعريفية عن المواد الاختيارية". حيث يسرنا دعوة أولياء أمور طلاب الصفين 9 و10 لحضور اجتماع في المسرح المدرسي.

سيتم خلال هذا الاجتماع تقديم مواد الدراسية الجديدة (التخصصات) والمواد الاختيارية المتاحة للعام الدراسي 2024-2025. كما سنقدم فرصة للطلبة وأولياء الأمور لطرح الأسئلة حول المسارات الوظيفية المستقبلية التي تقدمها المدرسة. نتطلع إلى حضوركم ومشاركتكم في هذا الحدث المهم.

الجمعة 26 أبريل 2024:

سيقيم فريق الشرطة المجتمعية ورشة عمل في المسرح المدرسي لجميع الطلبة المتطوعين في حملة "كلنا شرطة" بعد موافقة ولي الأمر.

نحن نؤمن بقوة بمنهج الباب المفتوح في مدرستنا ونرحب بكم في جميع المناسبات. وجودكم ودعمكم لا يقدران بثمن للنمو العاطفي والأكاديمي لأطفالكم. شكرًا لتخصيص الوقت لتكونوا مع أطفالكم في المدرسة عندما يكون ذلك ممكنًا.

أتمنى لكم جميعًا أسبوعًا مباركًا، وأثق بأن طلابنا سيستفيدون بشكل كبير من الفرص المتاحة في أجفال الفلاح.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



الدكتورة أنطوانيت براون

مديرة المدرسة